
Sammanträdesprotokoll 

Bäckaby kommundelsråd 

Sammanträdesdatum 2019 02 11 

Närvarande: Kjell-Egon Strandh, Kjell-Åke Nottemark, Bernt Andersson och Stefan Josefson. 

1. Ordföranden Kjell-Egon Strandh hälsade välkommen och öppnade sammanträdet. 

2. Till vise ordförande valdes Kjell-Åke Nottemark. 

3. Till sekreterare valdes Stefan Josefson. 

4. Att justera protokollet valdes ordföranden och Stefan Josefson 

5. Ordföranden visade en plan för gångbana i Bäckaby, kommundelsrådet vill framföra 

att trafiksituationen snarast bör åtgärdas, framförallt vid kyrkan där sikten är skymd. 

6. Samtalade om den så kallade ”Kulturvägen” Ramkvilla – Lövås - Hörnebo som är i 

dåligt skick och ett bekymmer för alla transporter. 

7. Kommundelsrådet anser det är mycket olyckligt att inte lokalbefolkningen 

informerats och fått möjlighet att yttra sig om Huvabackens naturreservat. 

 

Justerat 

 

Kjell-Egon Strandh  Stefan Josefson 


